
ARUPÄRIMINE pÕrrrxoor,l STAADIoNIDE KoHTA

Abivallavanem pr. Irma Väre

Arupärimine esitatakse eesmärgiga säilitada Viljandi valla finantsvõimekus
analüüsides investeeringute otstarbekust koolide staadionite rajamisse?

lMillisest klassist a|ates nõuah PGs va täitmiseks staadioni olemasolu?
Või puudub selline nõue?

2. Kas igal koolil. kus on õpilasi alla saja. on olemas spordisaal ja väljas
mänguväljakud on otstarbekas ivesteerida veel oma koolistaadioni rajamisse.
või on õigem pakkuda staadionideta koolidele läbi transpordi korralduse
õppekava osa täitmist olemasolevatel staadionidel(Thrvastu; Heimtalil
Tänasilma)?

3.Millistel kaalutlustel olete toetanud valla eelarves Paistu kooli staadioni
projekteerimist ja ehitamist koolile. kus on olemas uus spordisaal. väljas
mänguväljakud ja laste arv koolis on alla saja?Kool asub asulast väljas ja laste
sündide arv on languses. Kas selline investeering valla eelarves 300 000 eurot on
otstarbekas. kui samaaegselt kavatsete rahapuudusel sulgeda Leie lasteaeda?

4. Millistel kaalutlustel olete toetanud la eelarves Saareneedi kooli staadioni
proiekteerimist ia ehitamist koolile. kus on olemas spordisaal rahvamajas. väljas

-

mänguväljakud ja laste arv koolis on alla saja?

5. Millistel kaalutlustel olete jätnud 2024.a. eelarves arvestamata Kalmetu kooli
korduvalt esitatud taotluse renoveerida kooli staadion ja olete eelistanud selles
osas teisi koole? Palun selgitust: kas Kalmetu kooli staadion vajab
renoveerimist?

Arupärimisele ootan vastust suuliselt Viljandi Vallavolikogu istungil ja
kirjalikult meilile
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